



SC Mobile 電子繳費大抽獎(「抽獎」)條款及細則：

1. 抽獎由渣打銀行(香港)有限公司(「本行」)舉辦，活動期為2026年2月1日至2026年3月31日(含首尾兩天)(「活動期」)。
2. 是次抽獎只適用於活動期內符合下列要求之本行客戶(「合資格客戶」)：
 - i. 本行現有客戶並且已經登記 SC Mobile App; 及
 - ii. 年滿 18 歲或以上並居住於香港。
3. 合資格客戶須於合資格期內完成下列指定活動以獲取抽獎機會(「抽獎機會」)。每名合資格客戶在每個合資格期內就每個指定活動類別中可享有的抽獎機會次數，以及每名合資格客戶可享有的最高抽獎機會次數(無論進行任何指定活動類別)如下所示。符合有關條款及細則之合資格客戶將被視為同意參加本抽獎，而毋須登記。

指定活動類別	抽獎機會
於活動期內每次使用以下其中一個方法繳付中華電力有限公司(「中電」)賬單： • 使用SC Mobile App掃描支付; • 使用中電App-to-App轉數快功能連接SC Mobile App; 或 • 使用SC Mobile App 或渣打網上理財繳費賬單	3
於活動期內首次以本行戶口登記轉數快 (FPS)	1

合資格期內	每名合資格客戶之最高抽獎機會次數
2026年2月1日至2026年2月28日	4
2026年2月1日至2026年3月31日	7

4. 抽獎將於以下抽獎日期透過電腦隨機抽出兩位得獎者。每位得獎者可得到60,000「亞洲萬里通」里數(「獎品」)。

合資格期內	抽獎日期	得獎名額
2026年2月1日至2026年2月28日	2026年3月16日	1
2026年2月1日至2026年3月31日	2026年4月15日	1



5. 每位合資格客戶僅可獲得一次獲獎資格。
6. 抽獎結果將於抽獎日期後的7個工作日內於本行網頁公佈，本行並會根據抽獎時的銀行記錄致電通知得獎者獲獎及領獎安排。客戶應及時更新與銀行的聯絡資料。若抽獎結果公佈後1個月內未能電話聯繫到抽獎得獎者或得獎者未領取獎品，則獎品將被視為放棄，於任何情況下，本行不承擔任何賠償責任。
7. 獎品領取後如有遺失或損壞，恕不補發。
8. 若獎品缺貨，銀行保留提供獎品替代禮物的權利。本次抽獎提供的獎品或替代禮物（如適用）不能兌換或轉換成現金。
9. 獎品或替代禮品（如適用）的使用須遵守供應商規定的條款和條件（如適用）。
10. 得獎者須持有有效本人的國泰會員賬戶以領取獎品，否則須向亞洲萬里通有限公司申請本人的會員賬戶。為免存疑，得獎者必須為該有效國泰會員賬戶之持有人及本行有權不接納存入里數予任何非得獎者持有之國泰會員賬戶。
11. 本行將會轉交得獎者的國泰會員資料，包括姓氏、名字、會員號碼、電郵地址、手提電話號碼及所獲享之里數(如適用)予亞洲萬里通有限公司作存入里數之用。亞洲萬里通有限公司收取本行轉交之資料後，負責將根據以下條款所指定之日期，存入獲獎之「亞洲萬里通」里數予得獎者所登記之國泰會員賬戶。
12. 所有得獎者需在 2026年5月31日或之前成功向本行確認領獎身份並 / 或 登記個人國泰會員帳戶資料(如有需要)以作確認領獎資格之用途。逾期即被視作放棄領獎資格，恕不另行通知。本行恕不承擔有關責任，亦不會作任何賠償。若遺失獎品兌換通知或超過兌換獎品期限，將不會重新發放。在本行確認得獎者的個人國泰會員賬戶資料後，其「亞洲萬里通」里數獎賞將於 2026年 8月 31日前存入到得獎者的國泰會員賬戶。倘若得獎者於2026年 8月 31日仍未收到「亞洲萬里通」里數獎賞，得獎者須自行通知本行。否則本行將不承擔任何責任及對任何賠償負責。
13. 根據本行或亞洲萬里通有限公司之定義，若得獎者於登記國泰會員賬戶時所提交之資料不正確或不足而未能作存入里數之用，或因任何原因超越本行可控制範圍而未能存入「亞洲萬里通」里數至得獎者的國泰會員賬戶，本行保留權利取消有關之里數。
14. 得獎者知悉及接納將由亞洲萬里通有限公司存入得獎的里數予得獎者所登記的國泰會員賬戶。為此本行將盡力向亞洲萬里通有限公司提供所需資料，但對於亞洲萬里通有限公司能否準確存入里數予得獎者的國泰會員賬戶、任何於本行控制範圍以外的錯誤或延遲存入里數予得獎者的國泰會員賬戶，本行毋須負上任何責任。本行對於有關里數事項包括但不限於里數之到期日、使用及換領，毋須負上任何責任。就有關存入里數及相關條款及細則，請聯絡亞洲萬里通有限公司或瀏覽該公司網站。
15. 「亞洲萬里通」里數之換領須受「亞洲萬里通」條款及細則約束。詳情請瀏覽該公司網站。本行不會就有關亞洲萬里通有限公司之任何改變或最新公佈通知得獎者。得獎者明白及接納本行並非國泰會員賬戶、「亞洲萬里通」里數及以「亞洲萬里通」里數換領的獎勵之供應商。因此，有關國泰會員賬戶、「亞洲萬里通」里數及以「亞洲萬里通」里數換領的物品/獎勵之供應商、其員工或代理人所提供之獎勵的各方面，包括但不限於質素、供應、說明、虛假商品說明、不實的陳述、誤導、遺漏、未獲授權的陳述、不良營商手法或誘導，本行毋須負上任何責任。
16. 客戶明白及接納本行並非獎品或替代禮品（如適用）或任何使用獎品兌換的產品或服務的之供應商。因此，有關供應商所提供之獎品或替代禮品（如適用）或任何使用獎品兌換的產品或服務的各方面，包括但不限於質素、供應量、提供的貨品及/或服務及/或禮券說明、虛假商品說明、不實的陳述、誤導、遺漏、未獲授權陳述、不良營商手法或與邀約有關的行為或供應商所購買的產品/服務，本行毋須負上任何責任。



17. 客戶同意本行收集其個人資料，包括其香港身分證及姓名，以供登記本抽獎及核實身分之用，該等資料僅供內部使用。詳情請參閱<https://www.sc.com/hk/privacy-policy-statement/>。
18. 本行員工不可參加是次抽獎。
19. 本行保留隨時更改或終止上述活動及更改上述任何條款及細則之權利，而毋須另行通知。如有任何爭議，本行保留最終決定權。
20. 如果宣傳資料中包含的資訊與這些條款和條件之間存在任何衝突，則以這些條款和條件為準。
21. 中英文版之內容如有任何歧義，在任何情況下概以英文版為準。

由渣打銀行(香港)有限公司刊發



Terms and Conditions of SC Mobile Digital Bill Payment Reward (the “Lucky Draw”):

1. The Lucky Draw is offered by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (“the Bank”) and this campaign period runs from 1 February 2026 to 31 March 2026 (both dates inclusive) (“Campaign Period”).
2. The Lucky Draw is only applicable to the Bank’s clients who fulfil the below requirements within the Campaign Period (“Eligible Clients”):
 - i. Existing clients of the Bank who have registered for SC Mobile App; AND
 - ii. Aged 18 or above and reside in Hong Kong.
3. Eligible Clients will be entitled to Lucky Draw Chances (“Lucky Draw Chances”) upon completing the following specified activity during the Eligibility Period. The number of Lucky Draw Chances that an Eligible Client is entitled for each specified activity category and the maximum number of Lucky Draw Chances (irrespective of the specified activity category performed) that an Eligible Client would be entitled within the Eligibility Period are shown below. Eligible Clients who have fulfilled the requirements under these terms and conditions will be enrolled in the Lucky Draw automatically without further registration and are deemed to consent to participate in the Lucky Draw.

Specified Activity Category	Number of Lucky Draw Chance Entitled
Each electronic bill payment to CLP Power Hong Kong Limited (“CLP”) made via any one of the following ways during the Campaign Period: - Using Scan & Pay on SC Mobile; - Using “Pay FPS by Bank App” on CLP App to pay via SC Mobile; or - Using bill payment on SC Mobile or SC Online Banking.	3
Register Faster Payment System (“FPS”) with SCB account for the 1 st time during the Campaign Period	1

Eligibility Period	Maximum number of Lucky Draw Chances for an Eligible Client
1 February 2026 – 28 February 2026	4
1 February 2026 – 31 March 2026	7

4. One winner for each of the Eligibility Periods will be drawn randomly by computer on each of the following Lucky Draw Dates, making a total of two winners as a whole for the Lucky Draw. Each winner will receive 60,000 Asia Miles (“Prize”).

Eligibility Period	Lucky Draw Date	No. of Lucky Draw Winner
1 February 2026 – 28 February 2026	16 March 2026	1
1 February 2026 – 31 March 2026	15 April 2026	1

5. Each Eligible Client can only be a winner of the Lucky Draw once.



6. The Lucky Draw results will be announced on the Bank webpage by the 7th business day of the Lucky Draw Date and the winners will be informed of the win as well as the arrangement for collecting the Prize by phone according to the Bank's record at the time of fulfilment for the Lucky Draw result and of the arrangement of collecting the Prize. Clients should keep their contact with the Bank up to date. If a Lucky Draw winner is not contactable by phone or does not collect the Prize in 1 months after the Lucky Draw result has been announced, the Prize will be deemed to be forfeited and the Bank is not responsible for compensating the Lucky Draw winner in any circumstances.
7. The Prize is not replaceable in the event of any loss or damage after it has been collected.
8. The Bank reserves the right to provide an alternative gift to the Prize in case the Prize is out of stock. The Prize or alternative gift (where applicable) offered under this Lucky Draw cannot be converted into or exchangeable for cash.
9. The use of the Prize(s) or the alternative gift, as applicable, is subject to the terms and conditions as stipulated by the supplier (if applicable).
10. All winners must have a valid Cathay membership account in their own name in order to receive the Prize, if entitled. Otherwise, the winners have to set up a Cathay membership account in their own name through Asia Miles Limited. For the avoidance of doubt, the valid Cathay membership account must be held by the winners and the Bank reserves the right not to accept any Cathay membership accounts that are not held by the winners for the purpose of crediting of Asia Miles.
11. The Bank will provide winners' Cathay membership information, including family name, given name, membership number, email address, mobile number and the amount of Asia Miles earned (if any), to Asia Miles Limited for the crediting of the Asia Miles. Upon receiving such information from the Bank, and if entitled, Asia Miles Limited will be responsible crediting the Asia Miles under the Lucky Draw to the registered Cathay membership account.
12. All winners are required to successfully verify their identity with the Bank and / or register their personal Cathay membership account information (if necessary) to confirm the eligibility of the Prize redemption by 31 May 2026. All late notifications of verification details will not be entertained and that, the Bank shall have the right to forfeit a winner's eligibility to the Prize; the Bank accepts no liability and will not be liable to give the Prize or liable for any compensation. Prize redemption notification will not be re-issued if lost or after the above redemption. The Prize will be credited to the winner's Cathay membership account on or before 31 August 2026, following the Bank's verification of the winner's Cathay membership account details. The winners shall notify the Bank if the winners do not receive the entitled Asia Miles on or before 31 August 2026; otherwise, the Bank accepts no liability and will not be liable for any compensation.
13. In cases where information submitted is incorrect or insufficient for the purpose of crediting of Asia Miles as considered by the Bank or Asia Miles Limited or where Asia Miles are not credited to winners' Cathay membership account for any reason beyond the Bank's control, the Bank reserves the right to forfeit the Asia Miles absolutely.
14. Winners acknowledge and accept that the crediting of the Asia Miles towards winners' registered Cathay membership account shall be conducted by Asia Miles Limited. The Bank will use its best endeavour to provide the necessary information to Asia Miles Limited to facilitate this purpose; however, the Bank makes no warranty that the crediting of the Asia Miles earned will be accurately conducted towards the Cathay membership account by Asia Miles Limited and accepts no liability for failure or delay in the crediting of Asia Miles to winners' Cathay membership account for any reason beyond the Bank's control. The Bank accepts no liability relating to the Asia Miles, including but not limited to the expiry date, usage and redemption. For enquiries relating to the crediting of the Asia Miles



and the relevant terms and conditions, please contact Asia Miles Limited or refer to Asia Miles Limited website.

15. Terms and conditions of Asia Miles apply to the redemption of Asia Miles. For details, please visit Asia Miles Limited website. We are not obliged to notify winners of any changes or latest announcements of Asia Miles Limited. Winners understand and accept that the Bank is not the supplier of the Cathay membership account, the Asia Miles and the redeemed items from the Asia Miles. The Bank shall bear no liability relating to any aspect of the Cathay membership account, the Asia Miles and/or the redeemed items from the Asia Miles, including without limitation, their quality, the supply, the descriptions provided by the supplier, any false trade description, misrepresentation, mis-statement, omission, unauthorized representation, unfair trade practices or conduct of the supplier, its employees, officers or agents
16. Client agrees to the Bank collecting their personal data, including their HKID and name for the purpose of their registration to this Lucky Draw and identification verification which are for internal use only. Please visit <https://www.sc.com/hk/privacy-policy-statement/> for more details.
17. Employees of the Bank are not eligible to participate in the Lucky Draw.
18. The Bank reserves the right to terminate, extend or vary this campaign and to vary or modify any of its terms and conditions from time to time without prior notice. In case of disputes, the decision of the Bank shall be final and binding.
19. If there is any conflict between the information contained in the promotional materials and these terms and conditions, these terms and conditions shall apply and prevail.
20. If there is any inconsistency or conflict between the English and the Chinese versions, the English version shall prevail.

Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited